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Notulen vergadering Stichting Dorpsraad Sevenum 

08-01-2025 
 

 

Agenda: 

1. Opening/Mededelingen/Ingekomen post 

 

• Marcel is afgemeld i.v.m. overlijden van zijn vader 

• Geert komt later naar de vergadering 

• Trendportaal verzoekt om meerdere socials aan te dragen voor hun project 

Deelauto dat zal plaatsvinden op woensdag 22 januari aanvang 19.30 uur 

• Efkes Samen heeft de fin.verantwoording over 2024 ingeleverd en een nieuw 

verzoek ingediend voor priogelden voor 2025. De vzt. zal hieromtrent contact 

opnemen met Trudy Hoeijmakers 

 

2. Notulen 04-12-24 

 

• De notulen van december 2024 worden goedgekeurd waarbij kleine 

aanpassingen zijn doorgevoerd m.b.t. verkeersgroep. 

 

3. Jaarrekening 

 

• De aanwezigen ontvangen van de penningmeester de Jaarrekening 2024 van 

Stichting Dorpsraad Sevenum, Stichting Zaerum Bieëstig Schoeën en de 

financiële verantwoording voor Sevenum voor Elkaar aangezien de 

ontvangsten en betalingen van dit Project via de RC van Stg. ZBS lopen. De 

penningmeester geeft een toelichting op de inkomsten en uitgaven. Voor de 

volgende vergadering zal de Vzt. van de Dorpsraad de boeken controleren en 

de Vzt van stg. Zaerum Bieëstig Schoeën zal gevraagd worden de boeken van 

ZBS te controleren. E.e.a. in overleg met de penningmeester. 

 

4. De Krouwel 

 

• Er is twijfel ontstaan of de herbestemming van boerderij de Krouwel 

toekomstig überhaupt doorgang zal gaan vinden nu bekend is geworden dat de 

verplaatsing en uitbreiding van het woonwagenkamp mogelijk op de Krouwel 

zal gaan plaatsvinden. 
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5. Projecten Sevenum voor elkaar/Ezeltje strek je 

 

• De penningmeester geeft een toelichting op de besteding van de subsidie die 

voor het pilotproject Sevenum voor Elkaar door de Gemeente ter beschikking 

is gesteld. De uitgaven hebben vooral betrekking op de organisatie van het 

onderliggende project Ezeltje Strekje en het Infocafé. N.a.v. de bijeenkomst. 

Ezeltje Strekje zijn er 2 werkgroepen gevormd die een Vrijwilligersmarkt gaan 

organiseren terwijl de 2e werkgroep zich gaat bezighouden met de 

communicatie. 

• Het Dorpsteam dat nauw betrokken is bij het Infocafé heeft tot nu toe ± 30 

personen kunnen helpen en ondersteunen op het gebied van zorg en welzijn. 

Men probeert vooral de lijnen zo kort mogelijk te houden en te kijken wat 

iemand aan hulp nodig heeft en hier dan ook zo snel mogelijk op te handelen. 

 

 

6. Projecten Zaerum Biëstig Schoën 

 

• De tussentijdse reparaties aan de sfeerverlichting hebben niet het gewenste 

resultaat gehad. Daarnaast blijkt het bestelde materiaal niet geschikt om te 

gebruiken en is een gedeelte hiervan retour gezonden. Enkele onderdelen zijn 

gebruikt voor een eerste reparatie aan de Ezel verlichting op de rotonde aan de 

Venloseweg. Er is eind 2024 een reservering gedaan voor het ingeplande 

grootonderhoud en uitbreiding van de sfeerverlichting. Marcel heeft een 

afspraak kunnen inplannen met Luc van den Kerkhof , adviseur integraal 

beheer en advies van de Gemeente. Deze afspraak staat gepland voor maandag 

27 januari. Marcel heeft gevraagd of een van de dorpsraadleden hier bij 

aanwezig kan/wil zijn.. 

• Frans geeft als Vzt. van ‘t Klökske een eerste toelichting op de jaarcijfers en 

de ontwikkelingen in het afgelopen jaar. Het aantal abonnees is van 920 

toegenomen tot 1030. Gelet op een aantal overlijdens in 2024 en daardoor 

opzeggingen maar ook weer aanmeldingen dankzij de kersteditie die overal in 

Sevenum, Kronenberg en Evertsoord is bezorg, is de verwachting dat het 

aantal abonnees voor 2025 nagenoeg gelijk zal blijven. Het aanvankelijk 

positieve resultaat medio sept/okt. is uiteindelijk teruggelopen tot € 650 door 

een forse toename van de printkosten omdat het aantal pagina’s in ’t Klökske 

de laatste maanden is toegenomen van 20 naar 24 en recentelijk zelf enkele 

malen naar 28 pagina’s. Dit is voor ’t Klökske natuurlijk een succes maar de 

reclame inkomsten zijn hierbij in verhouding niet toegenomen. Het bestuur 

verzoekt de penningmeester hier voor 2025 duidelijk op toe te zien en 

desnoods een limiet aan de redactie op te leggen van max. 24 pagina’s indien 

de reclame inkomsten gelijk blijven. De verhoging van het jaarabonnement en 

de verhoging voor de advertentiekosten zullen meegenomen worden in de 

begroting die de volgende vergadering ter goedkeuring zal worden voorgelegd. 
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7. WVTTK 

• Er is een huurovereenkomst ontvangen van de Wingerd voor de huur van de 

vergaderruimte voor het hele jaar 2025 op de door ons opgegeven data. In deze 

huurovereenkomst wordt verwezen naar de algemene voorwaarden van de 

Wingerd waarbij blijkt dat volgens artikel 9 van deze voorwaarden de 

huurovereenkomst weliswaar tussentijds kan worden beëindigd maar dat met 

dan over het hele jaar huur verschuldigd blijft. Dit kan natuurlijk niet de 

bedoeling zijn. De vergadering doet het voorstel om met het bestuur van de 

Wingerd dit te overleggen en aan te geven om een clausule op te nemen dat de 

huur door beide partijen kan worden opgezegd met inachtneming van 

bijvoorbeeld 2 maanden. Volgende vergadering zullen we dit aftikken. 

• Noël en Frans gaan donderdagmorgen namens de dorpsraad naar de 

uitvaartplechtigheid van Hay Janssen, de vader van Marcel. 

• De secretaris zal bij de notulen van deze vergadering een jaaroverzicht 

toevoegen. De vergadering wordt verzocht dit overzicht goed te bestuderen en 

mogelijke onjuistheden dan wel aanvullingen op de gebruikelijke wijze door te 

geven aan de secretaris. Na goedkeuring zal het jaaroverzicht en de financiële 

verantwoording toegezonden worden aan de gemeente onder begeleiding van 

een nieuwe aanvraag voor priogelden voor 2025. 

 

8. Sluiting 

• Na afloop van de vergadering hebben de aanwezigen in de foyer van de 

Wingerd geproost op het nieuwe jaar. 


